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VD-rapport 

Informationsärende  

Styrelsen Förvaltnings AB Framtiden föreslås 
att anteckna informationsrapporten 

 

Bedömning ur ekonomisk dimension 
Bolaget inte har funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån denna dimension 

Bedömning ur ekologisk dimension 
Bolaget inte har funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån denna dimension 

Bedömning ur social dimension 
Bolaget inte har funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån denna dimension 

Samverkan 
Ärendet har inte bedömts vara föremål för samverkan.  

Bilagor 

1. VD-rapport 

 

Ärendet  
Sammanfattande information från VD gällande perioden som varit sedan föregående 

styrelsemöte.  
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Ägardirektiv 
Stadshus styrelse beslutade den 23 mars om ägardirektiv för Framtiden. Ärendet överlämnas nu till 
kommunstyrelsen för beredning till kommunfullmäktige. Efter beslut i kommunfullmäktige ska 
ägardirektivet fastställas på stämma hos Framtiden. Framtiden tar fram förslag på revidering av 
dotterbolagens ägardirektiv.  
 
Sveriges Byggindustrier Västs årsstämma 
Terje Johansson deltog i panelsamtal på Sveriges Byggindustriers Västs årsstämma den 3 mars. Temat 
var stadsutveckling ur olika perspektiv. Även Martin Öbo (Fastighetskontoret) och Marina Fritsche 
(Wallenstam) deltog i samtalet. 
 
Besök 
Stefan Attefall, fd bostadsminister, besökte Framtiden den 9 mars för att bland annat diskutera 
Byggmarknadskommissionen (se nedan) och bostadsmarknaden i Göteborg. 
 

Stab 

Rekryteringar 
Det har kommit in många ansökningar till de utlysta tjänsterna som kommunikationschef, teknisk 
chef samt de två tjänsterna för social hållbarhet. Sammanlagt har vi fått in ca 220 ansökningar, varav 
ca 50 personer gått vidare till urvalstester. Ca 15 kandidater intervjuas.  
 
Byggmarknadskommissionen 
Koncernen kommer att delta i Byggmarknadskommissionens arbete. Byggmarknadskommissionen är 
ett branschinitiativ som samlar beställare och utförare, finansmarknad, arbetsmarknadens parter och 
berörda myndigheter med syfte att kartlägga och föreslå väl grundade åtgärder för att motverka 
företeelsen av lag- och regelöverträdelser på den svenska byggmarknaden. Kommissionens 
kartläggning berör problemets omfattning, beskaffenhet och konsekvenser, lagstiftning och 
regelverk, kontroll och uppföljning, systematik och rutiner och täcker in hela byggmarknaden, från 
stora bygg- och anläggningsprojekt till byggservice för enskilda. 
 
Dom i förvaltningsrätten – trygghetsvakter 
Förvaltningsrätten i Göteborg har bifallit överklagandet av kommunfullmäktiges beslut gällande 
budget. Förvaltningsrätten upphäver kommunfullmäktiges beslut i den del som avser att Framtiden 
får i uppdrag att tillsammans med styrelser och i samverkan med regionen införa trygghetsvakter och 
värdar i kollektivtrafiken och på hållplatser. 
 
Business Arena och Almedalen 
Koncernen har planerat att delta på Business Arena i Göteborg och Stockholm. Även deltagande i 
Almedalen har planerats. Business Arena Göteborgs har flyttats från april till november på grund av 
coronapandemin. Koncernen pausar förberedelserna för Almedalen och tar ställning till eventuellt 
deltagande senare under våren. 
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